

## Welcome to Kemitnetwork!

The contributions and special contributions to be paid shall be determined as follows:

### §1 Validity

The contribution policy will apply as part of the conclusion of memberships on the Kemitnetwork platform from 1 January 2022.

### §2 Admission fee and membership fees

As a member of Kemitnetwork you pay a one-time admission fee of 29,00EUR and an annual membership fee. Your annual fee depends on your age of entry and is valid for the entire duration of your membership. The younger you are, the less you pay. The annual fee is staggered as follows:

Entry age range	Age of	Age at	Contribution
1.	0	17	9 EUR
2.	18	30	29 EUR
3.	31	50	39 EUR
4.	51	70	49 EUR

Upon reaching 18 years, your contribution changes to 29,00EUR and then remains constant over the entire period of your membership.

Upon reaching 71 years, your contribution changes to 69,00EUR. If at this time of entry is less than 10 years ago.

### §3 Special participations

After the worst situation of the fund, a collection campaign can be started per case that has occurred. All members are obliged to participate, at least in the amount of the specified call amount. The amount of the participation depends on the number of members and the amount of the already accumulated fund. The collection actions, which have been called out on a case-by-case basis, serve as an expression of solidarity for a long-term consolidation of the Fund. This ensures a lasting ability of the platform to act in all views.

#### **§4 Payment methods**

Currently, only payments with PayPal, bank transfers and standing orders are accepted. Exceptionally, another payment method may be approved at the request of a member or sponsor.

#### **§5 Refund**

The admission fees, membership fees and special participations received by Kemitnetwork cannot be refunded.

**PS: For the need for translation, the English version is thus available. The German version remains the reference.**

## Willkommen bei kemitnetwork!

Die zu entrichtenden Beiträge und Sonderbeteiligungen werden wie folgt festgelegt:

### §1 Gültigkeit

Die Beiträge-Richtlinie gelten im Rahmen der Abschließung von Mitgliedschaften auf der Plattform Kemitnetwork ab den 01. Januar 2022.

### §2 Aufnahmegebühr und Mitgliedsbeiträge

Als Mitglied von Kemitnetwork zahlen Sie eine einmalige Aufnahmegebühr in Höhe von 29,00EUR und einen jährlichen Mitgliedsbeitrag. Ihr Jahresbeitrag richtet sich nach ihrem Eintrittsalter und gilt über die gesamte Zeit Ihrer Mitgliedschaft. Es gilt, je jünger Sie sind, desto weniger zahlen Sie. Der Jahresbeitrag staffelt sich wie folgt:

Eintritt-Altersstufe	Alter von	Alter bis	Beitrag
1.	0	17	9 EUR
2.	18	30	29 EUR
3.	31	50	39 EUR
4.	51	70	49 EUR

Beim Erreichen von 18 Jahren ändert sich Ihr Beitrag auf 29,00EUR und bleibt dann über die gesamte Zeit Ihrer Mitgliedschaft konstant.

Beim Erreichen von 71 Jahren ändert sich Ihr Beitrag auf 69,00EUR. Wenn zu diesem Zeitpunkt des Eintritts weniger als 10 Jahre zurückliegt.

### §3 Sonderbeteiligungen

Nach ungünstigster Lage des Fonds kann eine Sammelaktion pro eingetretenen Fall gestartet werden. Hierbei sind alle Mitglieder verpflichtet, sich zu beteiligen, mindestens in Höhe der festgelegten Aufrufsumme. Die Höhe der Beteiligung ist abhängig von der Mitgliederzahl und der Höhe des bereits angesammelten Fonds. Die fallweisen ausgerufenen Sammelaktionen dienen als Ausdruck der Solidarität zu einer langfristigen Konsolidierung des Fonds zu entrichten. Dies sichert eine dauerhafte Handlungsfähigkeit der Plattform in aller Sichten.

#### **§4 Zahlungsarten**

Zurzeit sind nur Zahlungen mit Paypal, Banküberweisungen und Daueraufträge akzeptiert. Ausnahmsweise kann auf Antrag eines Mitglieds oder Förderers eine andere Zahlungsmethode genehmigt werden.

#### **§5 Rückerstattung**

Die bei Kemitnetwork eingegangenen Aufnahmegebühren, Mitgliedschaftsbeiträge sowie Sonderbeteiligungen können nicht zurückerstattet werden.